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Verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 2 oktober 2024 in de Stuifakkers te Rockanje.  

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorziFer), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Maarten-Jan de Koning (lid) en Ron de Wit 
(lid). 

Afwezig met kennisgeving: Frank van Rongen (lid) en Nely van der Kolk (lid) 

Verder zijn aanwezig Jacoline Maat en Adri van den Ouden 

1. Opening 
Ferry opent om 20:00 uur de vergadering en heet Jacoline Maat en Adri van den Ouden welkom. 
Jacoline woont deze vergadering bij om te ondervinden of het haar wat lijkt om lid van de 
Dorpsraad te worden. Adri is commissielid bij Voorne aan Zee en is als toehoorder aanwezig bij 
deze vergadering. Zowel Jacoline als Adri stellen zich voor. 
 

2. Benoemen Ron de Wit als lid van de Dorpsraad Rockanje 
Jan en René hebben een posiVef kennismakingsgesprek gehad met Ron. Daarnaast heeW hij de 
vorige vergadering als toehoorder bijgewoond.  
Besluit: De leden van de dorpsraad besluiten unaniem tot het benoemen van Ron de Wit als lid 
van de SVchVng Dorpsraad Rockanje. 

 
3. a. Vaststellen verslag van de vergadering van 14 augustus 2024 

Het verslag wordt vastgesteld. 
 
N.a.v. het verslag vraagt Leen of het klopt dat het college met voorstellen moet komen in 
aanvulling op de verordening op de dorps- en wijkraden. 
René antwoordt dat er afspraken gemaakt moeten worden over de werkwijze van dorps- en 
wijkraden en wat de dorps- en wijkraden van de gemeente kunnen verwachten en andersom. De 
nieuwe coördinator werkt hieraan.  
 
Verder zegt Leen dat er nog geen overzicht is ontvangen van de hotspots voor de 
groenvoorziening. Dit overzicht is beloofd bij de bespreking van het rapport over 
rolstoelvriendelijk Rockanje. 
René zal navragen hoe het staat met alle toezeggingen die zijn gedaan Vjdens de bespreking van 
het rapport rolstoelvriendelijk Rockanje. 

 
b. AcCepuntenlijst 
De lijst wordt alsvolgt doorgenomen en vastgesteld: 
 

Nummer Wat Wanneer/stand van zaken 

60  AcVe Plus  Zodra nodig  

188 Bezoeken van dorpshuizen Tinte en 
Vierpolders 

Het gesprek in Vierpolders heeW op 2 
oktober plaatsgehad. Op 9 oktober is 
Tinte aan de beurt. Wordt 



 
Stichting Dorpsraad Rockanje 
Secr.: Sudemare 12 
3235 ES Rockanje 
T: 0652506072 
E:info@dorpsraadrockanje.nl 

 
 

2 
 

geagendeerd voor de volgende 
vergadering. 

190 Schouw onderhoud troFoirs Voorjaar 2025 (in afwachVng van de 
inventarisaVe door de gemeente) 

191  Bericht maken voor FB over schouw 
rolstoeltoegankelijk Rockanje 

Afgehandeld 

192  Verzenden nieuwsbrief Afgehandeld 

193 Brief naar defensie over het gevolgde 
proces en frequenVe oefeningen 

Afgehandeld 

194 Gesprek met inwoner na klacht en 
vraag over pannaveld bij de school  

Afgehandeld 
Ferry heeW contact gehad met de 
omwonenden. De gemeente erkent 
de overlast en er volgt een gesprek 
om het veld geluidarm te maken. 
 
Overigens zal het hek bij de school De 
Winde in de herfstvakanVe worden 
geplaatst. 

195 Uitnodiging van gemeente voor een 
gesprek over de projecten Middeldijk 
en Jupiterlaan 

Afgehandeld/geagendeerd 

196 Avond met verenigingen die gebruik 
maken van de Merel of die gebruik 
zouden willen maken van de Merel 

Volgende vergadering agenderen. 

197 Bewonersavond 16-12-2024  

198 Werkbezoek met wethouder van der 
Kooi aan de 1e en 2e slag 

Wordt verplaatst naar maart 2025. 
Inmiddels is er op de 2e slag wel het 
nodige gebeurd. 

 

4. Lopende zaken ter informaCe 
 
Tussenbericht n.a.v. de brief van de dorpsraad over bouwen in Rockanje (Drenkeling) 
De gemeente heeft enkele weken geleden laten weten dat er over het antwoord bestuurlijke 
afstemming moet plaatsvinden en dat dit na het zomerreces zal gebeuren. René heeft 
navraag gedaan. Er wordt aan een reactie gewerkt. 
 
Coördinator dorps- en wijkraden 
Per 1 oktober a.s. start de nieuwe coördinator wijk- en dorpsraden bij de gemeente.  
 
René zal vragen of hij bij de volgende vergadering (30 oktober) kan aanschuiven voor een 
kennismaking. 
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5. Plannen rond de aanwijzing van het Voornes Duin als oefengebied voor defensie 
Het college van B. en W. heeft inmiddels een standpunt ingenomen en heeft de deur op een 
kier gezet voor het houden van incidentele oefeningen. Op sociale media is er veel discussie 
over het standpunt van het college. Het is merkwaardig dat defensie een gesprek met de 
burgemeester heeft gevoerd, maar dat de gemeenteraad niet is geïnformeerd.  
Op de brief die de dorpsraad aan het gemeentebestuur heeft geschreven is nog geen reactie 
ontvangen. 
 
De ontwikkelingen worden verder afgewacht. 
 

6. Project Jupiterlaan / Middeldijk e.d. 
Op 25 september heeft een informatieavond plaatsgehad waarbij Leen, Betsy en Jan 
aanwezig waren. Zij delen hun ervaringen over de avond. De meningen over de invulling van 
de avond zijn wisselend. Met name het parkeren is een probleempunt. De gemeente wil 
meer groen terwijl dit ten koste gaat van het parkeren. Het is nu de vraag wat er wordt gedaan 
met de opmerkingen die bewoners hebben gemaakt. De terugkoppeling van de gemeente 
volgt half november als het definitieve plan bekend wordt gemaakt. 

7. Uitnodigingen 
 
- Informatiebijeenkomst Net op Zee Nederwiek 3 

Ron zal deelnemen aan één van de inloopbijeenkomsten (15 oktober in Hellevoetsluis of 
16 oktober in Stellendam). 
 

- Burgemeester Arno Scheepers heeft aangegeven kennis te willen maken met de dorps- 
en wijkraden. René zal proberen de afspraak op donderdag 24 oktober na 15.00 uur te 
plannen en een geschikte vergaderlocatie reserveren. Leen kan er niet bij zijn, maar 
heeft al kennisgemaakt met de burgemeester. 
 

8. Rooster van aftreden  
Aan het einde van het tweede zifngsjaar na oprichVng (14 oktober 2022) treden de 
penningmeester en een aantal gewone bestuursleden af tot in totaal maximaal 1/3e deel van het 
aantal op dat moment benoemde bestuursleden. De aWredende penningmeester en aWredende 
gewone leden zijn éénmalig direct herkiesbaar voor een periode van vier jaar.  
 
Besluit:  
1. Nely van der Kolk en Frits van Luxemburg treden af als lid van de SVchVng Dorpsraad 

Rockanje en stellen zich niet herkiesbaar; 
2. Jan Hoogstad treedt af als penningmeester en stelt zich herkiesbaar; 
3. De leden van de dorpsraad besluiten unaniem om Jan Hoogstad voor de komende vier te 

herbenoemen als penningmeester van de SVchVng Dorpsraad Rockanje. 

Maarten-Jan zal een excelbestand maken van het rooster van aWreden inclusief de bijbehorende 
namen. 
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9. Overige onderwerpen/rondvraag 
 
- Organiseren avond met verenigingen  

Wordt geagendeerd voor de volgende vergadering met de uitkomsten van de in Tinte en 
Vierpolders gevoerde gesprekken (Tintestein en het Dijckhuis). 
 

- Bewonersbijeenkomst eind van het jaar 
Deze avond is gepland op 16 december. Ferry zal bij de wethouder navragen of er een 
presentatie over de verzanding van de Haringvlietmonding kan worden gegeven. 

- Voor de volgende vergadering wordt de werkverdeling geagendeerd (gemeentelijke 
vergaderingen en stukken, communicatie, notulen e.d.). 
 

- René zal op 16 oktober deelnemen aan een overleg met de Dorpsraad Oostvoorne, 
wijkraad Meeuwenoord en de VVBV over het verbreden van het “burenoverleg” met de 
bedrijven op de Maasvlakte. 
 

- Het groenbeleid van de gemeente wordt besproken. Hierover zijn veel klachten. N.a.v. 
een klacht heeft Ron de reactie van de gemeente gehad dat er beleid wordt ontwikkeld. 
Dit onderwerp zal worden besproken in het kennismakingsgesprek met de coördinator 
dorps- en wijkraden. 
 

- Afgesproken wordt om de nieuwsbrieven in het vervolg naar de raadsleden te sturen. 
Betsy zal de e-mailadressen invoeren. 
 

- Jan en René zullen een nader kennismakingsgesprek met Jacoline voeren. 
 
10. Volgende vergadering /sluiting 

Volgende vergadering 30 oktober 2024 

 


